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PROTOKÓŁ NR L/22  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w dniu 21 kwietnia 2022 roku  

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pani Joanna Kacała      - członek komisji  

5. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

6. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Nieobecny: 

1. Pan Łukasz Dybka       - członek komisji  

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:   

1. Pan  Maciej Bryś    - Naczelnik Wydziału Komunikacji,  

Transportu i Dróg w/m 

2. Pani Alicja Krzemień   -  Kierownik PZD w Wieluniu  

3. Pani Beata Korczewska   - Dyrektor PCPR w Wieluniu  

4. Pani Patrycja Świtalska   - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw    

Społecznych w/m 

5. Pan  Wojciech Ordon    -  Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu  

ds. Lecznictwa 

6. Pani Małgorzata Zygmunt  -  Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji,  

Kultury, Sportu i Promocji w/m 

7. Pan  Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu     
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Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie L posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia komisji. 

5. Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

6. Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

7. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych  

na 2022 r. 

8. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiąca podsumowanie 

akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022. 

9. Przedstawienie oceny zasobów społecznych za rok 2021 dla Powiatu 

Wieluńskiego.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2022-2030”. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia  

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu. 

12. Informacja z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków finansowanych 

ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

15. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

16. Zamknięcie L posiedzenia komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie L posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

L posiedzenie komisji w trybie zdalnym. Powitała członków komisji, zaproszonych 

gości i protokólantkę. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji sprawdziła listę 

obecności. Poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 7. Podała, że 

nieobecni są następujący radni: Łukasz Dybka i Sebastian Jasiński. Stwierdziła 

prawomocność obrad.  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na dysku. 

Zapytała czy do przedstawionego porządku są uwagi bądź propozycje zmian. 

Udzieliła głosu radnemu Borczykowi. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poinformował, że w dniu 

wczorajszym otrzymał bardzo niepokojącą informację łącznie w filmem i zdjęciami 

dotyczącą Oddziału Ginekologiczno-Położniczego w wieluńskim szpitalu. W związku  

z powyższym zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad pod numerem 

11 dodatkowego punktu i wezwanie na ten punkt Starostę Wieluńskiego  

i Z-cę Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa Pana Ordona. Powiedział,  

że sprawa jest bardzo niepokojąca, niecierpiąca zwłoki i trzeba podjąć 

natychmiastowe działania, bo zagraża ona komfortowi, zdrowiu pacjentek.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił o wyjaśnienie, czego ta 

sprawa dotyczy. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że sprawa dotyczy 

stanu technicznego i sanitarnego tego oddziału. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, czy ten stan techniczny  

i sanitarny zadział się z dnia na dzień czy to jest sytuacja już istniejąca. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że to nie do niego 

pytanie. Powiedział, że wniósł o wprowadzenie punktu 11 żeby Starosta, Kierownik 

Oddziału Zdrowia i Z-ca Dyrektora SP ZOZ ds. Lecznictwa, który jest jednocześnie 

ordynatorem tego oddziału udzielili wyjaśnień w tej sprawie.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, kto pod względem 

merytorycznym w Zarządzie Powiatu odpowiada za służbę zdrowia.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji dopytał, kto ma odpowiedzieć 

na to pytanie. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wskazał, że według jego wiedzy 

za służbę zdrowia odpowiada Wicestarosta. Zapytał dlaczego wyjaśnień ma udzielać 

Starosta. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że dlatego 

proponuje wprowadzenie dodatkowego punktu pod numerem 11 i wówczas  

o wszystkim radni się dowiedzą. Powiedział, że nie chciałby w obecności gości  

o pewnych rzeczach mówić. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie wie, jaki jest 

powód utajniania wiedzy na temat sytuacji w szpitalu. Stwierdził, że żadna to 

tajemnica i opinia publiczna powinna o tym wiedzieć. 

 Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wskazał, że opinia publiczna 

będzie o tym wiedzieć, po punkcie 10. Podkreślił, że to jest wniosek formalny i prosi  

o jego przegłosowanie. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji złożył wniosek o zwołanie 

oddzielnego posiedzenia Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu w temacie sytuacji w szpitalu. Powiedział, że pewnie nie tylko na tym 

oddziale ten problem występuje, ale generalnie problemy występują w więcej niż 

jednym segmencie funkcjonowania szpitala.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wskazał, że otrzymał 

informację drogą SMS-ową, e-mailową z filmami i zdjęciami i chciałby, aby Starosta, 

Kierownik Oddziału Zdrowia i dr Ordon potwierdzili czy taka sytuacja występuje.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji stwierdził, że jego wniosek jest 

dalej idący i dający szerszy ogląd na sytuację w szpitalu i jest jak najbardziej 

uzasadniony, natomiast SMS-y czy maile radny może wyjaśnić wizytując 
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Wicestarostę i rozmawiając w tym temacie. Powiedział, że uważa, że komisja w tej 

chwili nie będzie w stanie jednoznacznie ocenić sytuacji, bo trzeba spojrzeć z dwóch 

stron na to jak problem wywołany przez radnego wygląda. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji podkreślił, że z otrzymanych 

informacji wynika, że sytuacja jest niepokojąca i w jego ocenie powinien być 

wprowadzony dodatkowy punkt i informację powinien złożyć Starosta razem  

z doktorem Ordonem. 

 

Do zdalnego posiedzenia Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu dołączył radny Sebastian Jasiński. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie. 

 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zaproponował, aby sprawę 

poruszoną przez radnego Borczyka omówić w punkcie 15 porządku obrad,  

tj. „Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych”. Podał, że jest jeszcze jeden 

problem związany ze szpitalem, a mianowicie wpłynęła skarga, która też będzie 

rozpatrywana i być może zasadnym byłoby zwołanie komisji poświęconej tylko 

zagadnieniom szpitalnym. Wtedy komisja zastanowi się nad ewentualną propozycją 

rozwiązania problemu. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że chciałby 

uzyskać wyjaśnienia i informacje Starosty i Dyrektora SP ZOZ w tej sprawie, czy to 

jest prawdą. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała,  

że można zaprosić Starostę i Dyrektora SP ZOZ na punkt 15 żeby uzyskać 

odpowiedź na przypuszczenia radnego.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że obawia się,  

że zaproszenie Dyrektora SP ZOZ w tym momencie nic nie da, bo zapewne Dyrektor 

będzie musiał zapoznać się z materiałami. Zaproponował, aby komisja w dniu 

dzisiejszym omówiła tę sprawę w punkcie poświęconym sprawom bieżącym 

i zastanowiła się nad sposobem jej rozwiązania. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podzielił zdanie radnego 

Wojcieszaka. Podtrzymał wniosek o zwołanie specjalnego posiedzenia komisji,  

na którym zostaną omawiane tylko i wyłącznie problemy szpitala. Powiedział,  



6 
 

że w jego ocenie na posiedzeniach komisji bardzo mało mówi się na temat bieżącego 

funkcjonowania szpitala. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wyjaśnił, że zgłosił taki 

wniosek z tego względu, że jest to problem dla pacjentek i ich potomstwa. 

Wytłumaczył, że zaproponował wprowadzenie dodatkowego punktu, jako punkt 11, 

ponieważ obawia się, że Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki nie skończy się do 

godziny 12.00, tj. do rozpoczęcia posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

której jest przewodniczącym i nie będzie mógł sprawy wytłumaczyć. Dodał, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu dzisiejszym będzie rozpatrywać skargę na 

Dyrekcję Szpitala i szpital reprezentować będzie doktor Ordon. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała po 

glosowanie wniosek radnego Waldemara Borczyka o wprowadzenie do porządku 

obrad jako punkt 11 dodatkowego punktu. 

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

w obecności 8 członków komisji 6 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się” przyjęła wniosek radnego Waldemara Borczyka  

o wprowadzenie do porządku obrad pod numerem 11 dodatkowego punktu  

pn. „Informacja Starosty Wieluńskiego, Kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu i Z-cy Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa na temat stanu technicznego i sanitarnego 

pomieszczeń Oddziału Położniczo-Ginekologicznego w SP ZOZ w Wieluniu”. 

 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że złożony przez 

niego wniosek może być przegłosowany w punkcie „Komunikaty, informacje  

i oświadczenia radnych”.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

uwag i propozycji zmian, poddała pod głosowanie porządek posiedzenia wraz  

z przyjętą zmianą polegającą na wprowadzeniu pod numerem 11 dodatkowego 

punktu. Podała, że ostatnim punktem dzisiejszego posiedzenia będzie punkt 17. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą 

(głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny Łukasz Dybka). 



7 
 

Przyjęty porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie L posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia komisji. 

5. Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

6. Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

7. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych  

na 2022 r. 

8. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiąca podsumowanie 

akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022. 

9. Przedstawienie oceny zasobów społecznych za rok 2021 dla Powiatu 

Wieluńskiego.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

„Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2022-2030”. 

11. Informacja Starosty Wieluńskiego, Kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu i Z-cy Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa na temat stanu technicznego i sanitarnego 

pomieszczeń Oddziału Położniczo-Ginekologicznego w SP ZOZ w Wieluniu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego założenia  

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu. 

13. Informacja z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków finansowanych 

ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

16. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

17. Zamknięcie L posiedzenia komisji. 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XLIX posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że protokół z poprzedniego posiedzenia komisji udostępniony został w formie 

elektronicznej. Zapytała czy są uwagi do treści protokołu. Nikt się nie zgłosił. Poddała 

pod głosowanie protokół nr XLIX/22. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z XLIX posiedzenia komisji (głosowało  

8 członków komisji; nieobecny radny Łukasz Dybka).  

Pkt 5 

Informacja Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

dotycząca planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała, że 

informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad na temat planowanych 

remontów i inwestycji radni otrzymali w formie elektronicznej. Poinformowała,  

że z uwagi na nieobecność reprezentanta GDDKiA ewentualne pytania w niniejszej 

sprawie będzie można zadać na sesji Rady Powiatu. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu zapoznała 

się z informacją Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

dotyczącą planowanych inwestycji i remontów na drogach krajowych znajdujących 

się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2022. 
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Pkt 6 

Informacja Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotycząca planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2022. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała, że tak 

jak i w poprzednim punkcie radni informację otrzymali na dysku i mogli się z nią 

zapoznać. Z uwagi na nieobecność przedstawiciela Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Łodzi przeszła do następnego punktu porządku posiedzenia informując,  

że odpowiedzi na ewentualne pytania radni będą mogli uzyskać na sesji.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu zapoznała 

się z informacją Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi dotyczącą planowanych 

inwestycji i remontów na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2022.  

 

Pkt 7 

Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych  

na 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Alicję Krzemień Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu i Pana Macieja 

Brysia Naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg w/m. Zapytała czy do 

przedłożonej informacji są pytania.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, na kiedy zaplanowane 

jest zakończenie przebudowy drogi w miejscowości Drobnice oraz czy już rozpoczęły 

się prace na drodze powiatowej Rychłocice-Gabrielów. 

Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że droga 

Krzeczów-Niemierzyn na odcinku od granicy gminy na Dębcu do Niemierzyna 

została wykonana, pozostały małe roboty kosmetyczne i ustawienie znaków, 

natomiast na odcinku Drobnice-Raduczyce położona jest warstwa wyrównawcza  

i warstwa dolna na odcinku w lesie, gdzie była wymieniona podbudowa, została do 

zrobienia warstwa ścieralna na całym odcinku, utwardzenie poboczy i ustawienie 

znaków. Podała, że wykonawca ma termin do 30 kwietnia i nie widzi żadnego 
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zagrożenia. Odpowiadając na drugie pytanie dotyczące inwestycji 5-letniej 

Rychłocice-Gabrielów poinformowała, że w tamtym roku były wykonane tylko prace 

polegające na położeniu masy na drogach, po których będą często uczęszczać 

wykonawcy, natomiast w tym roku wykonawca wszedł na kanalizację deszczową  

w miejscowości Strobin i tam część pracy jest już poczyniona. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że w Strobinie 

powinno być oznakowanie „roboty drogowe” i „teren budowy”. Powiedział, że została 

przekazana wykonawcy cała droga od Gabrielowa do Rychłocic, niemniej jednak jest 

problem w tym, że nie wiadomo, które odcinki administruje teraz wykonawca, a które 

Powiatowy Zarząd Dróg. Ponadto wskazał, że przy podpisywaniu umowy  

o przekazaniu wykonawcy tej drogi była rozmowa, o tym, że zaczynamy od granic  

w lewo i w prawo, w kierunku gminy Konopnica i w kierunku gminy Osjaków i nie wie 

dlaczego tak się zaczyna. Podkreślił, że według niego odcinki, które są przekazane 

do wykonania na rok 2022 powinny być oznakowane, że są roboty drogowe, a także 

że jest to teren budowy. Poprosił o sprawdzenie bezpieczeństwa, zwłaszcza 

wieczorem, na odcinku w miejscowości Strobin.  

Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu poinformowała, że za 

plac budowy odpowiada wykonawca. Powiedziała, że PZD przekaże wykonawcy, że 

ma prawidłowo oznakować teren, zgodnie z projektem organizacji ruchu itd. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji dopytał, czy odcinki, których  

w tym roku nie będzie wykonywał wykonawca administruje dalej powiat i remonty po 

okresie zimowym będzie przeprowadzał Powiatowy Zarząd Dróg.  

Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że jest 

podpisany protokół, że wykonawca będzie miał przekazany konkretny odcinek, który 

będzie wykonywał. Wykonawca, z tego względu, że jest to kontrakt 5-letni, nie 

zgodził się na utrzymywanie 13km drogi, a więc pozostałe odcinki, poza tym, na 

którym roboty prowadzi wykonawca, utrzymuje PZD. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji podziękował za wyczerpujące 

informacje.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zapytał, na 

jakim etapie są prace w Małyszynie. 

Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że  

w Małyszynie jest wykonywana stabilizacja podbudowy na ostatnim odcinku, więc  

w tym tygodniu, jeżeli pogoda nie popsuje szyków zostanie to zakończone. Później 
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będzie układana jeszcze jedna warstwa podbudowy, a następnie będą robione 

kolejne warstwy nawierzchni i wszystkie prace związane z budową chodnika itd. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy  

są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie informację  

w ww. sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła informację Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu o zadaniach inwestycyjnych na 2022 r. (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Łukasz Dybka).  

Pkt 8 

Informacja Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu stanowiąca podsumowanie 

akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 2021/2022. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do przedłożonej informacji. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał, co sprawiało 

największe problemy Powiatowemu Zarządowi Dróg w zimowym utrzymaniu dróg  

w sezonie 2021/2022, czy brakuje może sprzętu, ludzi. 

Pani Alicja Krzemień – Kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

było trudności, z którymi PZD by sobie nie poradził. Wskazała, że najwięcej pieniędzy 

było wydanych w ubiegłym roku na odśnieżanie. Podała, że zakupiona została nowa 

piaskarka do ciągnika, z czego PZD jest bardzo zadowolony, w razie potrzeby 

wzywany był tylko nasz ciągnik, a w przypadku dużych akcji uruchamiane były 

wszystkie nośniki do odśnieżania i do posypywania. Załadunek piaskarek odbywał 

się też własnym ciągnikiem. Wskazała, że przydałoby się trochę ludzi, wtedy zmiany 

można byłoby wydłużać. Podsumowując powiedziała, że w związku z tym, że zimy 

nie było non stop, to były tylko pewne dni, PZD wyśmienicie sobie poradził, ale gdyby 

taka pogoda utrzymywała się przez dłuższy czas, miesiąc czy dwa, wtedy mógłby 

być problem. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie informację Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

w ww. sprawie.  
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła informację Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu stanowiącą podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych 

w sezonie 2021/2022 (głosowało 8 członków komisji; nieobecny radny Łukasz 

Dybka). 

 

Pkt 9 

Przedstawienie oceny zasobów społecznych za rok 2021 dla Powiatu 

Wieluńskiego. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Beatę Korczewską Dyrektora PCPR w Wieluniu. Wobec braku pytań do przedłożonej 

informacji zarządziła głosowanie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła informację pn. „Ocena zasobów społecznych za 

rok 2021 dla Powiatu Wieluńskiego” (głosowało 7 członków komisji; nieobecny radny 

Łukasz Dybka, radny Andrzej Stępień nie brał udziału w głosowaniu). 

Pkt 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych  

w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w ww. sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie uchwalenia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” (głosowało 8 członków 

komisji; nieobecny radny Łukasz Dybka). 
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Pkt 11 

 Informacja Starosty Wieluńskiego, Kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych w Starostwie Powiatowym w Wieluniu i Z-cy Dyrektora  

SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa na temat stanu technicznego i sanitarnego 

pomieszczeń Oddziału Położniczo-Ginekologicznego w SP ZOZ w Wieluniu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

radnemu Borczykowi. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poinformował, że w dniu 

wczorajszym otrzymał wiadomość SMS wraz ze zdjęciami z Oddziału 

Ginekologiczno-Położniczego, z jego części gdzie leżą kobiety, które jeszcze nie 

urodziły, czekają na czas porodu. Podał, że ze zdjęć wynika, że oddział jest w stanie 

nie do przyjęcia i zapewne nikt nie chciałby w takiej sali przebywać, czy rodzić. 

Prezentując zdjęcia wskazał na brudne, poobijane ściany, pleśń w rogach, 

poodrywane karnisze, brudne kratki wentylacyjne. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że nie widać tych 

zdjęć.   

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zobowiązał się przekazać  

ww. zdjęcia. Odczytał również fragment otrzymanej wiadomości „Czy tam radni byli? 

Masakra, tam leżą ludzie, tam ludzi oczekują na nowe życie”. Zapytał, co jest 

powodem takiego stanu pomieszczeń. Powiedział, że jest tym przerażony. Stwierdził, 

że według niego nie potrzeba aż tak wielkich środków żeby to ładnie wyglądało, 

pachniało, tylko trzeba to dobrze zagospodarować. Wyjaśnił, że wnioskując  

o wprowadzenie do porządku obrad tego punktu, chciał zapytać Starostę, czy o tym 

wie, chciał zapytać doktora Ordona, który jest kierownikiem tego oddziału, dlaczego 

jest taka sytuacja, dlaczego doszło do takiej sytuacji, a także o to czy prawdą jest, że 

ten oddział tak wygląda. Powiedział, że na załatwienie tej sprawy potrzeba jednego 

czy dwóch dni pracy i 300 zł na farbę. Powiedział też, że zastanawia się gdzie jest 

sanepid, że w takim stanie jest oddział dopuszczony do użytkowania. Jednocześnie 

poinformował, że osoba, która przekazała mu te zdjęcia nie ma żadnych zastrzeżeń 

do personelu, obsługi, bo jest dużo empatii, zrozumienia dla pacjentek. 

Oświadczył, że będzie głosował za przyjęciem wniosku radnego Stępnia, z takim 

jeszcze poszerzeniem żeby to było wspólne posiedzenie Komisji Budżetu z Radą 

Społeczną SP ZOZ.  
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zwrócił się do radnego 

Borczyka z prośbą o przekazanie zdjęć do Biura Rady, żeby członkowie komisji mogli 

się zapoznać z nimi, ponieważ nie były one widoczne. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podtrzymał swój wniosek 

stwierdzając, że posiedzenie komisji jest jak najbardziej konieczne. Powiedział, że  

z przerażeniem wysłuchał radnego Borczyka i potwierdził, że zdjęcia demonstrowane 

z telefonu nie były widoczne. Podkreślił, że 3,5 roku szpital jest pod rządami  

i nadzorem PiS i doszliśmy do tego, że radny tegoż klubu protestuje i mówi, że jest 

bardzo źle. Powiedział, że on też tak to odbiera, dlatego jeżeli byłaby taka możliwość 

to wnosi o zwołanie posiedzenia w trybie pilnym w przyszłym tygodniu, z udziałem 

Rady Społecznej SP ZOZ, aby omówić problemy szpitala. Stwierdził, że jak widać 

wniosek radnego Borczyka był bezzasadny, bo nikogo kompetentnego, kto mógłby 

udzielić informacji w tym temacie nie ma, bo po prostu osoby są nieprzygotowane.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poprosił radnego Stępnia, aby 

nie mówił, że jest źle w całym szpitalu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji przerywając wypowiedź radnemu 

powiedział, że jest problem i trzeba go omówić, a nie zaciemniać sytuację.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podał przykład wzorowo 

prowadzonych oddziałów, na których przebywał w ostatnim czasie, tj. Oddziału 

Chirurgii i Oddziału Ortopedycznego. Powiedział, że nie ma żadnych uwag co do ich 

funkcjonowania. Dalej powiedział, że są może różne niedociągnięcia, ale nie można 

mówić, że szpital nie funkcjonuje, spłacany jest kredyt, który został zaciągnięty przez 

poprzednią Radę, on jest minimalizowany. Wskazał, że zakupiony został nowy 

tomograf. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że żadnego zakupu nie 

było, bo to była darowizna. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że ktoś to musiał 

załatwić. Podał, że remontowany jest za potężne pieniądze Szpitalny Oddział 

Ratunkowy. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wtrącił, że miał być remontowany 

Odział Ginekologiczno-Położniczy. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poprosił radnego, aby nie 

przerywał mu wypowiedzi i nie wrzucał wszystkiego do „jednego worka”. Powiedział, 

że jest problem i trzeba go rozwiązać, a nie obwiniać za cały szpital, bo szpital 



15 
 

wizualnie i fachowo i pod względem wyposażenia nabiera dużego rozmachu. 

Poprosił radnego, aby nie wmawiał mu, że jestem krytykantem szpitala. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że wskazane przez 

radnego problemy dotyczące pleśni na Oddziale Ginekologiczno-Położniczym 

załatwia się na bieżąco, operacyjnie, od tego są ludzie, którzy zarabiają pieniądze i to 

powinni zrobić, a nie zajmuje się czas na posiedzeniu. Przypomniał, że Oddział 

Ginekologiczno-Położniczy miał być remontowany w ramach milionów, które zostały 

pozyskane, nic tego nie wyszło, były wielkie obietnice. Na razie jest robiony tylko 

SOR. Podkreślił, że tak się nie załatwia spraw bieżących dotyczących utrzymania 

obiektu w standardach, a jeszcze mówienie o sanepidzie – to wstyd, bo to jest 

donoszenie na swoich przełożonych, na Wicestarostę, który odpowiada za szpital, 

ma merytoryczny nadzór nad służbą zdrowia i on tu powinien być i Dyrektor Szpitala, 

który odpowiada za całość. Zapytał radnego Borczyka, dlaczego nie ma tu dzisiaj 

Wicestarosty, przecież rozmawiał z nim. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji odpowiedział, że Wicestarosta 

jest na szkoleniu czy innym spotkaniu, nie wie. Powiedział, że zgłosił problem; 

poprosił, aby nie podnosić emocji. Zapytał radnego Stępnia, czy miał go zakopać  

w dołek, tak jak on to robił. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że on załatwiał 

sprawy i tyle oddziałów, które za niego było wyremontowanych, to ten jeden oddział, 

to jest „mała rzecz”, która oczywiście niezbędna jest, ale w porównaniu z remontami 

oddziału chirurgii miękkiej, twardej, bloku operacyjnego, centralnej sterylizatorni, 

będziecie musieli jeszcze wiele czasu pracować żeby to osiągnąć. Powtórzył, że 

takie operacyjne rzeczy załatwia się w gabinecie, gdzie dyspozycje po powzięciu 

informacji podejmuje nadzorujący służbę zdrowia, wzywa dyrektora itd., a nie 

zawraca się głowę radnym. Powiedział, że radni poświęcą posiedzenie komisji na 

omówienie sytuacji w szpitalu, porozmawiają i zobaczą czy trzeba zdjąć okulary czy 

nie żeby zobaczyć stan faktyczny.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał radnego czy chce 

pomóc pacjentkom czy nie. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał radnego, o czym mówi. 

Podkreślił, że on mówi jak sprawę trzeba załatwić, a nie gadać i gadać i nic nie robić. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że radny jest 

nastawiony na krytykę, a nie na pomoc. 
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji odpowiedział radnemu, że to jest 

jego odczucie, on wyjaśnił jak tę sprawę trzeba załatwić, bo skoro, to jest kwestia 

wydania 300 zł na farbę i pomalowania, to jest wstyd żeby z takim tematem lecieć na 

komisję. Podkreślił, że to jest operacyjne działanie nadzorujących i kierujących 

placówką. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwracając się do radnego 

Stępnia powiedział, że on tego pod dywan nie zamiecie, a Pan jak by to zamiótł pod 

dywan, to jest Pana sprawa. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił radnego Borczyka żeby 

słuchał, bo on cały czas mówi, w jaki sposób tę sprawę trzeba załatwić i przyjął do 

wiadomości, że za tę sprawę powinien się wziąć odpowiedzialny za służbę zdrowia 

Wicestarosta Dziuba i Dyrektor Szpitala i sprawa powinna być z dnia na dzień 

załatwiona, a nie tutaj roztrząsana i jeszcze mówienie o sanepidzie. To jest wstyd. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji poprosił o uspokojenie emocji  

i oddanie głosu Z-cy Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu Panu Ordonowi.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji z uwagi na 

problemy Dyrektora Szpitala z połączeniem, poprosił o udzielenie głosu.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

radnemu Jasińskiemu.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poprosił  

o uspokojenie emocji. Powiedział, że każdy może mieć inny pogląd na sposób 

załatwiania spraw, natomiast takie załatwianie w gabinecie, jak powiedział radny 

Stępień, doprowadziło do tego, że teraz nawet jeśli mielibyśmy to w gabinetach robić, 

pokazywanie palcem i dopiero zrobienie, to nie jest żadne rozwiązanie. To trzeba 

czasami poruszyć, żeby później nie trzeba było pokazywać palcem, nie trzeba było 

zapraszać do gabinetu, nie trzeba było po cichu rozwiązywać. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że jeżeli radny 

Borczyk dostał donos, informację o jakiejś sytuacji, która jest na Oddziale 

Ginekologiczno-Położniczym, to trzeba było sprawę sprawdzić, zbadać. Powtórzył, 

że kompetentną osobą jest nadzorujący służbę zdrowia Wicestarosta Pan Dziuba, 

jest Dyrektor Szpitala, który udzieliłby informacji, jeżeli ta sytuacja ma miejsce, bo 

radny Borczyk też nie jest pewny czy faktycznie tak jest jak na przekazanych mu 

zdjęciach. Stwierdził, że mówienie o takich rzeczach publicznie, a wręcz jeszcze 

wyrażając się, że sanepid tego nie kontroluje, to jest żenada. Podkreślił, że rzeczy tej 
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rangi załatwia się operacyjnie, wydaje się dyspozycję i sprawa ma być załatwiona,  

a nie robi się z nich wielki problem. Powiedział, że nie wie dlaczego radny Borczyk 

upierał się przy obecności Starosty, skoro za służbę zdrowia odpowiada 

Wicestarosta. Stwierdził, że jego zdaniem jest tutaj inny podtekst, ale nie chciałby się 

w tym temacie rozwodzić. Powiedział, że za chwilę pewnie Dyrektor Ordon połączy 

się z komisją i potwierdzi czy taka sytuacja ma miejsce czy nie i będzie po sprawie. 

Wcale komisja nie musiała dywagować czy faktycznie tak jest, bo to można było 

potwierdzić w bezpośredniej rozmowie i sprawę, jeżeli taki problem jest załatwić. 

Oświadczył, że nie były jego zamierzeniem jakiekolwiek uszczypliwości pod 

czyimkolwiek adresem. Powiedział, że są to normalne eksploatacyjne problemy, 

które wynikają z bieżącego użytkowania, ale takich decyzji nie potrzeba podejmować 

w takim wielkim gremium i takie dysputy prowadzić. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wyraził 

nadzieję, że stwierdzenie radnego Stępnia: „jakąś tam pleśnią” było tylko 

przejęzyczeniem, bo jeśli to nie było przejęzyczenie, to świadczy o toku myślenia. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że on tylko potwierdza 

to co przedstawiał radny Borczyk. Wskazał, że pleśń to jest grzyb i zdarza się, że 

wykwity grzybowe pojawiają na skutek różnych warunków, za dużej wilgotności, za 

dużej różnicy temperatur. To jest naturalne i trzeba z tym walczyć za pomocą 

dostępnych środków.   

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zgładził się  

z radnym, natomiast wskazał, że jemu chodziło o sformułowanie „jakąś tam pleśnią”.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że użył tego 

sformułowania na podstawie wypowiedzi radnego Borczyka. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji z uwagi na 

problemy z połączeniem się przez Z-cę Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu poddała pod 

głosowanie wniosek radnego Andrzeja Stępnia o zwołanie posiedzenia Komisji 

Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu z udziałem Rady 

Społecznej SP ZOZ w Wieluniu, na którym zostanie omówiona bieżąca sytuacji 

szpitala wieluńskiego. Poinformowała, że posiedzenie odbędzie się w trybie 

stacjonarnym. Zapytała, kto jest „za” przyjęciem wniosku.   

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła wniosek radnego Andrzeja Stępnia o zwołanie 
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posiedzenia komisji w sprawie omówienia bieżącej sytuacji SP ZOZ w Wieluniu,  

z udziałem Rady Społecznej SP ZOZ w Wieluniu (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Łukasz Dybka).  

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

poprosił o przedstawienie problemu, bo do niego żadne informacje na ten temat nie 

dotarły. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wskazał, że wczoraj późnym 

wieczorem otrzymał informację ze zdjęciami, z filmem o stanie technicznym Oddziału 

Ginekologiczno-Położniczego. Podał, że ze zdjęć i filmu wynika, że ściany są 

poobdzierane, w rogach jest pleśń, nad łóżkiem pacjentki jest poobijana lamperia, 

niezbyt ciekawy porządek na tej sali, wizualnie wygląda to bardzo brzydko.  

W przesłanej wiadomości jest informacja, że jest to masakra i zapytanie czy radni byli 

na tym oddziale i i widzieli w jakim stanie leżą pacjentki, które oczekują na poród. 

Wyjaśnił, że złożył wniosek o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad, żeby 

uzyskać informację czy jest to prawda, bo nie wie czy ktoś nie wprowadza go w błąd, 

bo nigdy na tym oddziale nie był. Dodał, że kiedyś Rada Społeczna SP ZOZ  

w Wieluniu, której jest członkiem, miała obejrzeć oddziały szpitalne, ale z uwagi na 

pandemię nie doszło do tego. 

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

odpowiedział, że aby potwierdzić te informacje, musiałby skonfrontować się z tymi 

zdjęciami. Powiedział, że Oddział Ginekologiczny jest oddziałem o najmniejszej ilości 

inwestycji, to jest oddział nieodnowiony praktycznie od lat 70-tych, tylko co rok, co 

dwa lata są prowadzone powierzchowne konserwacje czyli odmalowywanie 

fragmentów oddziału i to wszystko. A więc na pewno część z tych informacji będzie 

prawdziwa. Podał, że oddział jest sprzątany kilka razy dziennie i firma sprzątająca 

żadnych informacji o tym, że jest grzyb nie przekazywała, nie ma również takich 

informacji od oddziałowej. Powiedział, że jeżeli ściany i ubytki zostaną połatane, a na 

pewno zostanie to zrobione, to i tak nie będzie to cudownie wyglądało. Zaprosił 

radnych do szpitala, żeby zobaczyli jak wygląda np. pięknie odnowiona ortopedia,  

a jak wygląda Oddział Ginekologiczno-Położniczy, który wymaga gruntownego 

remontu. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wyjaśnił, że wnosząc  

o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad chciał uzyskać informację czy 
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faktycznie tak wygląda sytuacja. Powiedział, że jako radny nie mógł zbagatelizować 

otrzymanej informacji. Zobowiązał się do przekazania Dyrektorowi tych zdjęć, jeśli 

uda mu się je wydrukować.  

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

zaprosił radnego do szpitala, żeby mogli zobaczyć te miejsca. Poinformował, że nie 

miał wcześniej informacji o czarnych nalotach, natomiast prawdą jest, że ściany są 

spękane i tynk z nich odpada, tu nie ma nic do ukrycia. Podał, że w tej chwili ekipa 

remontowa remontuje, odświeża jedną z sal i będzie przechodziła na kolejne, ale te 

wszystkie bieżące reperacje polegają na tym, że za rok to i tak wszystko znowu 

odpada. Powiedział, że na pewno problem tynku będzie załatwiony w przeciągu 

kilkunastu dni, natomiast trudno jest mu się ustosunkować do problemu grzyba, musi 

to sprawdzić. Dodał, że chciałby też zobaczyć te zdjęcia i porównać czy dotyczą 

naszego oddziału.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że trzeba było 

najpierw udać się do Pana Dyrektora, który zwizytowałby te sale i jeżeli informacje by 

się potwierdziły, komisja mogłaby dyskutować, a tak przegadaliśmy półgodziny  

i sprawy do końca nie rozstrzygnęliśmy, nie wiemy nawet czy to są zdjęcia z naszego 

szpitala.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wskazał, że 

Pan Dyrektor wizytuje te sale codziennie, bo jest ordynatorem tego oddziału.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że z wypowiedzi 

Pana Dyrektora wynika, że tam tego grzyba, pleśnie nie ma. Powiedział, że on tak tą 

wypowiedź odebrał.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwracając się do radnego 

Stępnia powiedział, że przestaje z nim dywagować, bo jeśli radny Stępień nie chce 

widzieć problemu, to jego sprawa, on ten problem widzi.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że już tłumaczył jak 

takie sprawy się załatwia. Stwierdził, że to jest wstyd, że radny nie potrafi takich 

prozaicznych rzeczy załatwić. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji zwracając się 

do radnego Borczyka powiedział, że po cichu, w gabinecie, tak jak to się kiedyś 

robiło.  

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

powiedział, że jest ordynatorem oddziału, codziennie robi obchody i codziennie 
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skupia się na pacjentach i na salach, w których przebywają, natomiast nie robi 

obchodów łazienek, bo zajmuje się lecznictwem ludzi, ale oczywiście oddział należy 

traktować jako całość, jest nad nim zarządzającym i zaraz to sprawdzi. Zaprosił 

radnego Borczyka w celu skonfrontowania zdjęć. Zaprosił również wszystkich 

radnych do szpitala żeby zobaczyli poziom wewnętrzny oddziałów, bo niektóre stoją 

na bardzo wysokiej jakości wykonania wewnętrznego i wyglądają świetnie, a innym 

rzeczywiście troszkę brakuje i nie ma się tu co denerwować, tylko należy szukać 

rozwiązać, żebyśmy poprawiali stan, który jest. Powiedział, że marnowanie energii na 

kłótnie nie jest potrzebne.  

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji poinformował 

Dyrektora, że wcześniej, zanim się połączył, padły bardzo dobre słowa na temat 

personelu oddziału.  

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

powiedział, że bardzo go to cieszy, personel jest dużo lepszy niż był kiedyś. Podał, 

że takie ma informacje od pacjentek. Powiedział, że teraz trzeba byłoby tylko 

wyremontować oddział.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji nawiązując do wypowiedzi 

radnego Jasińskiego, powiedział, że padło bardzo wiele słów uznania dla personelu, 

empatia, pomaganie pacjentkom, opiekowanie się dziećmi, ale radny musi też 

wskazać na to co jest złe.  

Pan Wojciech Ordon – Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu ds. Lecznictwa 

powiedział, że nie jest o to zły i zaraz to sprawdzi. Dalej powiedział, że gdyby o tym 

wiedział pierwszy, przed tą rozmową, od razu mógłby się odnieść rzeczowo, a tak 

został zarzucony pewnymi informacjami. Zaprosił radnych do szpitala, bo najlepiej 

porozmawiać nad czyś, patrząc na to, wtedy też się rodzą różne nowe, ciekawe 

pomysły. Podziękował za rozmowę.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała  

za wyjaśnienia i przeszła do kolejnego punktu porządku posiedzenia.  
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Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń dotyczącego 

założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego 

Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Małgorzatę Zygmunt. Zapytała radnych czy mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia z Gminą Wieluń 

dotyczącego założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału 

Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej  

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 8 członków komisji; 

nieobecny radny Łukasz Dybka). 

Pkt 13 

Informacja z wykonania planu finansowego dochodów i wydatków 

finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Skarbnika 

Powiatu. Podała, że informacja w ww. sprawie została przekazana w formie 

elektronicznej. Następnie oddała głos Skarbnikowi Powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu poinformował, że zgodnie  

z art. 65 ust. 13 ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczegółowych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

oraz niektórych innych ustaw, Zarząd Powiatu przedłożył informację o wykonaniu 

planu finansowego dochodów i wydatków finansowanych ze środków Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 w roku 2021. Przedstawił informację w ww. sprawie. 

Podał, że niewykorzystane środki z roku 2021 r., przeszły na rok 2022 r. i z tych 
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środków zostanie wykonany zakup sprzętu komputerowego do pracowni oraz zakup 

aparatury medycznej i wyposażenia oraz przebudowa części pomieszczeń SOR  

w Wieluniu – 5 mln. 412 tys. zł.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała radnych 

czy mają pytania do Skarbnika Powiatu. Nikt się nie zgłosił. Zapytała, kto jest „za” 

przyjęciem informacji w ww. sprawie.  

 

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła informację z wykonania planu finansowego 

dochodów i wydatków finansowanych ze środków Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 w roku 2021 (głosowało 7 członków komisji; nieobecni: radny Łukasz 

Dybka i radny Krzysztof Sola). 

Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Pkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji o zabranie głosu  

i omówienie zmian w budżecie powiatu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

poprosiła Skarbnika Powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie powiatu. Następnie przedstawił zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej na lata 2022-2033.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania do Skarbnika Powiatu. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 6 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 
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w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 6 członków komisji; 

nieobecni: radny Łukasz Dybka, radny Sebastian Jasiński i radny Krzysztof Sola).  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poddała pod 

głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 5 członków komisji; nieobecni: radny 

Łukasz Dybka, radny Sebastian Jasiński, radny Grzegorz Mielczarek i radny 

Krzysztof Sola). 

Pkt 16 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji informacyjnie podał radnemu 

Borczykowi, który powiedział, że Wicestarosta jest na szkoleniu i dlatego nie może 

być na posiedzeniu komisji, że właśnie w tej chwili pojawiła się na facebooku 

wiadomość, że Pan Wicestarosta był na spotkaniu z Panem Karolem Okrasą  

w Zespole Szkół nr 1 i szkolił się chyba w dziedzinie kulinarnej. Stwierdził, że taka 

jest gradacja ważności tematów w mniemaniu osób sprawujących tak ważne funkcje. 

Podkreślił, że przed posiedzeniem komisji Pan Borczyk rozmawiał z Panem 

Wicestarostą. Powiedział, że to powinno być również wzięte pod uwagę, bo tak się 

nie postępuje. Skoro z punktu widzenia radnego Borczyka jest to tak ważny temat, to 

powinien spowodować żeby Wicestarosta odpowiedzialny za służbę zdrowia był 

dostępny w tym punkcie. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji poinformował, że poruszona 

przez niego sprawa wynikła w toku, informację, SMS na ten temat otrzymał  

o godz. 22.40. Potwierdził, że rozmawiał z Wicestarostą, ale w związku z jego 

obecnością na szkoleniu, zwrócił się z prośbą o to, aby odpowiedzi udzielił Starosta. 
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Oświadczył, że z jego punktu widzenia jest to ważna sprawa, a jeżeli z punktu 

widzenia radnego Stępnia jest ona nie ważna – to nie powinien zabierać w ogóle 

głosu.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji wyjaśnił, że mówił, że sprawa jest 

ważna i dlatego Wicestarosta powinien być na posiedzeniu, a nie uczyć się 

gotowania od Karola Okrasy.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wskazała,  

że członkowie komisji wraz z materiałami na dzisiejsze posiedzenie otrzymali również 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania dotyczące legalności uchwały  

Nr LII/300/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa oraz wyjaśnienia Przewodniczącego Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazane przez Przewodniczącego Rady Powiatu w Wieluniu do Z-cy Dyrektora 

Wydziału Prawnego, Nadzoru i Kontroli Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji poprosił radnego Borczyka  

o wskazanie, czego dotyczy wspomniana przez niego skarga, którą w dniu 

dzisiejszym o godz. 12.00 będzie rozpatrywać Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że radny może 

uczestniczyć w posiedzeniu. Wskazał, że skarga została złożona przez mieszkańca 

powiatu wieluńskiego na dyrekcję szpitala i dotyczy oddziału internistycznego, 

personelu. Powiedział, że należy wyjaśnić tę sprawę, bo to jest informacja 

przekazana innej osobie przez osobę chorą i to w wieku bardzo podeszłym.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji dodał: „Jak każdą ważną, istotną 

sprawę trzeba wyjaśnić”. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji przekazał, że w dniu  

22 kwietnia, czyli w piątek o godzinie 18.00 w wieluńskiej kolegiacie zostanie 

odprawiona msza święta w intencji zmarłego Grzegorza Jankowskiego od radnych  

i członków Wspólnoty Ziemi Wieluńskiej.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 17 

Zamknięcie L posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec wyczerpania 

porządku obrad zamknęła L Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu  

w Wieluniu. 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla        Agnieszka Wasińska  

 


